
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 84. schůze Rady města Beroun,
která se konala dne 1. 11. 2017

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Mgr. Ildikó Fráňova, právník
Ing. Jiří Chalupecký, tajemník

Mgr. Eva Chlumská, radní

Mgr. Ivan Kus, starosta

MUDr. Dagmar Pěničková, radní
Leona Pinkasová, zapisovatelka

Ing. Vratislav Randa, radní

Ing. Šárka Endrlová, radní

Ing. Michal Mišina, místostarosta
Josef Štěpánek, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

Mgr. Ivan Kus, starosta

Ověřovatelé: Ing. Vratislav Randa, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

l.

2.

3.

Bod
Komentář

Zahájení

Schůzi rady zahájil v 14.00 hod a jednání řídil

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

Připomínky k zápisu z 83. zasedání Rady

< zápisu z předešlé schůze rady města nebyly

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta

starosta Mgr. Kus.

Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

města

vzneseny žádné připomínky.

Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

t63/84/RM/2017 Program schůze rady města

:. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne l. 11. 2017.
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Starosta Mař. Kus navrhl rozšíření programu o body:

• Smlouva o zřízení věcných břemen - služebností

• Rozhodnutí rady o výběru dodavatele - Veřejná zakázka - Pojištění majetku a odpovědnosti

Města Beroun

Radní s rozšířením programu o tyto body souhlasili.

Rozšířený program jednání rady města byl schválen.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

Informace o plněni usnesení

Nebyly vzneseny žádné dotazy.

Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města vzala rada města na vědomí.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasováni:

464/84/RM/2017 Operační plán zimní údržby místních komunikací, chodníků a veřejných
prostranství v zimním období 2017-2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Jerling Miroslav, Mgr., Fadlejevič Jan, Ing. - ředitel provozovny Beroun, AVE CZ odpadové

hospodářství s. r. o.

I. Rada města souhlasí

s "Operačním plánem zimní údržby místních komunikací, chodníků a veřejných prostranství v
zimním období 2017-2018" v předloženém znění

Do jednání rady města se dostavil pan Havel, zástupce vedoucího odboru dopravy a správních
agend, a lna. Fadleievič, ředitel provozovny Beroun společnosti AVE CZ odpadové hospodářství.
Pan Havel uvedl, že předložený Operační plán zimní údržby místních komunikací vychází ze
zkušeností z minulých let a byl doplněn o nově vybudované komunikace. Údržba je rozdělena do tří
stupňů dle důležitosti .
lna. Fadleievič potvrdil, že funčnost operačního plánu byla ověřena v minulosti a plán se osvědčil.
Uvedl, že zásoby soli a inertního materiálu jsou připraveny, technika je funkční a počet
mechanizačních prostředků byl pro zefektivnění práce rozšířen.
Na dotaz Mař. Kuse, zda ošetření komunikací l. stupně důležitosti do 4 hodin není příliš dlouho,
uvedl lna. Fadleievič, že se jedná o nejen o silnice, ale i chodníky a schodiště, doba odpovídá
rozsahu ošetřovaných ploch a technickým možnostem úklidu.
lna. Chalupeckv na dotaz Mqr. Kuse informoval, že město Beroun je pojištěno i na případy úrazů

na komunikacích města.

Předkladatel: Jiří Havel

Zpracovatel: Jiří Havel

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato
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1465/84/RM/2017 Zápis komise dopravy č. 2/2017
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
|Jerling Miroslav, Mgr.

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 2/2017 ze zasedání komise dopravy ze dne 11. 10.2017

Pan Havel provedl zápisem ze zasedání komise dopravy. Podrobněji informoval o bodu
jednání řešení dopravní situace u nově zbudovaného světelného přechodu pro chodce u ZŠ
Jungmannova. Komise doporučila vedoucímu odboru dopravy, aby zadal projektantovi dopravních
staveb vypracování studie včetně cenového rozpočtu.

Předkladatel: Mgr. Miroslav Jerling
Zpracovatel: Mgr. Miroslav Jerling
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

7. 466/84/RM/2017 Zápis komise pro prevenci kriminality
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Jansová Markéta, Mgr.

I. Rada města odvolává

Mgr. Veroniku Kučerovou z Komise pro prevenci kriminality Rady města Beroun.

II. Rada města jmenuje

Bc. Lenku Pethóovou, DiS. členkou komise pro prevenci kriminality Rady města Beroun.

III. Rada města bere na vědomí

zápis č. 4/2017 Komise pro prevenci kriminality Rady města Beroun.

K projednání bodu 7. se do zasedání rady města dostavila Mař. Ludvíkova jako zástupce
předsedkyně komise pro prevenci kriminality.

Provedla zápisem z jednání komise pro prevenci kriminality a informovala o návrhu na změnu
složen komise. Mgr. Kučerová z důvodu změny pracovního místa již nemůže být členkou komise a
navrhla na své místo Bc. Pethóovou. Komise tento návrh doporučila radě města.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Mgr. Iva Ludvíkové

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo; O

Usnesení bylo: Přijato

8. 467/84/RM/2017 Odvolání a jmenování členů Povodňové komise města Beroun.

I. Rada města odvolává

tyto členy Povodňové komise města Beroun: Jan Baláž, Stanislav Boháč, Bc. Sabina Filipová,
Alena Fraňková, Iva Kermesová, Marek Lampert, Pavel Mika, Mgr. Pavel Novák, Lenka
Řezníčková, Blanka Svobodová, Miloslava Štaflová, Zdenek Švec, Libuše Ulbrichová, Mgr. Petr
Valta, Alexandra Vinšová.

II. Rada města jmenuje

tyto nové členy Povodňové komise města Beroun: Ing. Simona Boldi, Ing. Marie Bozděchová,
Michael Gazda, Vladimír Holomel, Bc. Renata Hrušková, Eva Křížová, Jan Kyselý, Petra
Lišková, Ing. Michal Mišina, Tomáš Peterka, Mgr. Martina Roztočilová, Alexandr Scherber,
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Mgr. Jitka Soukupová, Bc. Michaela Škeříková, Štěpánka Švarcová, Luboš Švihlík, Adolf Tůma,
Ing. Miloslav Dřeš, Filip Vrba, Hana Zárubová, Michaela Zítová.

Dále se do jednání rady dostavila RNDr. Ciroková, vedoucí odboru životního prostředí.
Předložila návrh na odvolání a jmenování členů Povodňové komise města Beroun. Odvoláni jsou
členové, kteří již nejsou zaměstnanci města Beroun nebo u nich došlo ke změně funkčního

zařazení. Seznámení nových členů se stanovenými povinnostmi provedli příslušní vedoucí odborů,

pracovních skupin nebo přímo tajemník úřadu.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Ing. Jan Marek

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

9. 468/84/RM/2017 Smlouva o zajištění zpětného odběru a využití odpadů z obalů -

odvolání zplnomocnění k fakturaci.

I. Rada města souhlasí

s odvoláním pověření (zmocnění) společnosti Technické služby Beroun, s. r.o. ze dne 12. 8.
2014 v části týkající se vystavování faktur na základě Smlouvy o zajištění zpětného odběru a
využití odpadů z obalů číslo: OS201420000467, uzavřené dne 12. 8. 2014 mezi městem
Beroun a společností EKO-KOM, a. s., IČ: 25134701, se sídlem na Pankráci 1685/17, 140 21
Praha 4.

Dále RNDr. Ciroková informovala o změně týkající se Smlouvy o zajištění zpětného odběru a využití

odpadů z obalů, kterou město Beroun uzavřelo se společností EKO-KOM, a. s. Za plnění smlouvy
náleží městu od EKO-KOMu odměna za vytřídění odpadů. Podkladem pro její vyplácení jsou
faktury, které vystavují Technické služby Beroun. Vzhledem k prodeji Technických služeb Beroun je
třeba odvolat pověření k dosavadnímu způsobu vystavování faktur.

Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Ing. Jan Marek

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

10. 469/84/RM/2017 Program pro poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun
v roce 2018 a zápis č.8/2017 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace Rady
města Beroun, konaného dne 16.10.2017

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Tomčo Dušan, Mgr., Fráňova Ildikó, Mgr.

I. Rada města schvaluje

Program pro poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2018, v radou

města upraveném zněni.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

a) zajistit uveřejnění programu pro poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun
v roce 2018 na úřední desce Městského úřadu Beroun a uveřejnění formuláře žádosti o

dotace na webových stránkách města Beroun.
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b) s komisí pro sport a sportovní dotace a dalšími sportovními subjekty provést analýzu
nákladovosti sportovních subjektů na sportoviště a závěry z ní zohlednit v návrhu na
poskytování dotací na sportovní činnost na rok 2019.

2. Komisi pro sport a sportovní dotace

návrhy na poskytnutí dotací podle Programu pro poskytování dotací na sportovní činnost ve
městě Beroun v roce 2018 v jednotlivých případech předkládat radě města včetně stručných
zdůvodnění.

III. Rada města bere na vědomí

návrh Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun na navýšení dotací na
sportovní činnost v roce 2018 o 25 % z důvodu předpokládaného navýšení počtu žadatelů o
dotace o 25%.

IV. Rada města bere na vědomí

Zápis č. 8/2017 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun,
konaného dne 16. 10. 2017.

K projednání bodu 10. programu se do jednání rady města dostavila Inq. Boldi, vedoucí odboru
školství a volnočasových aktivit, a Mqr. Tomčo, předseda komise pro sport a sportovní dotace.
Mqr. Tomčo uvedl, že komise pro sport a sportovní dotace schválila Program po
široké diskuzi. Podrobněji pohovořil o někter/ch bodech dotačního programu.
Do diskuze se zapojil lna. Randa s připomínkou, že v kritériích rozdělení dotace je 15% na
reprezentaci města. Myslí si, že pro město by měla být klíčová podpora pro široký okruh
sportujících, nejen na reprezentaci. Dále poznamenal, že členové sportovních klubů nemají všichni
bydliště v Berouně, ale přesto dostávají dotace od města.

Mgr. Tomčo uvedl, že rozhodující je sídlo klubu. Většina sportovních klubů má členy z Berouna a
okolí, obzvlášť pro kolektivní sporty je důležitá široká základna.

Mclr- Kus zdůraznil nutnost a význam podpory sportu, hlavně u dětí a mládeže. Vyzdvihl i důležitost
možnosti město reprezentovat.

Dále z podnětu Mař. Kuse proběhla široká diskuze o nákladovosti sportovišť a výše dotací na
jejich provoz jednotlivým subjektům. Mař. Tomčo poznamenal, že v komisi na toto téma probíhají
také diskuze, ale zatím nejsou známé náklady a chybí informace.
Mqr. Kus navrhl, aby odbor školství a volnočasových aktivit, komise pro sport a sportovní dotace ve
spolupráci se sportovními subjekty provedly analýzu nákladovosti sportovišť.
Inq. Randa zdůraznil potřebu všech relevantních informací k rozhodování. Kritizoval stav, kdy
součástí Pravidel nejsou obecné zásady pro poskytování dotací na provoz sportovišť tak, jak bylo
slíbeno při loňském projednávání dotací.

Mqr. Tomčo dále zdůvodnil návrh komise pro sport a sportovní dotace na navýšení dotací na
sportovní činnost v roce 2018 o 25%. Předpokládá se růst počtu žadatelů o dotace, například
Taneční klub R.A. K. a sportovní klub Piranhas Beroun. Z následné diskuze vyplynul úkol pro komisi
pro sport a sportovní dotace zohlednit v příštím období v rozhodování o poskytnutí dotací také
hledisko bydliště jednotlivých členů klubů.

Inq. Randa předložil protinávrh změny v Programu pro poskytování dotací na sportovní činnost ve
městě Beroun v roce 2018, článek IV. Kritéria rozdělení a maximální výše dotace, bod 4. 1 a) z:
85% na: 90% na dlouhodobou systematickou činnost s dětmi a mládeží v oblasti sportu, a bod 4.1
b) z: 15% na: 10% z celkové dotace na nadstandartní reprezentaci města.
Proběhlo hlasování o protinávrhu Ing. Randy s výsledkem 4 pro, O proti, O se zdržel.
Protinávrh byl přijat jednomyslně.
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Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Michaela Zítová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

11. 470/84/RM/2017 Návrh odměn pro ředitele právních subjektů - příspěvkových organizací
MS a ZŠ za 2. pololetí 2017

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Boldi Simona, Ing.

I. Rada města stanoví

odměny ředitelům právních subjektů - příspěvkových organizací města MS a ZŠ za 2. pololetí
2017 v uvedené výši.

lna. Boldi přednesla radě města návrh odměn pro ředitele příspěvkových organizací MS a ZS za 2.

pololetí 2017. Informovala o způsobu hodnocení podle stanovených kritérií a úspěšnosti řešení
požadavků zřizovatele, zdůraznila zlepšení práce ředitelů a ředitelek škol.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

12. 471/84/RM/2017 Záštita starosty města Berouna nad akcí "Noc venku"

I. Rada města a starosta města souhlasí

s poskytnutí Záštity starosty města Berouna nad akcí "Noc venku", jejímž pořadatelem je
Farní charita Beroun, IČ: 47514329, se sídllem Cajthamlova 169, 266 Ol Beroun - Zavadilka,
a která se uskutečniv termínu ze čtvrtka 23. na pátek 24. 11.2017.

Farní charita Beroun požádala o záštitu starosty města nad akcí "Noc venku", která se uskuteční na
dvoře berounského gymnázia v noci z 23. na 24. 11. 2017. Jedná se o celorepublikovou akci na

podporu lidí bez domova.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Simona Boldi

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

13. 472/84/RM/2017 Žádost obce Kamýk nad Vltavou o úhradu provozních nákladů na žáka
zš
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Boldi Simona, Ing.

I. Rada města souhlasí

s poskytnutím částky 5 000,- Kč obci Kamýk nad Vltavou na částečné pokrytí provozních
nákladů na žákyni Základní školy a Mateřské školy Kamýk nad Vltavou ;;;:;í:w№;:; ̂ im^ :№ za

rok 2016 a s uzavřením darovací smlouvy s touto obcí.

lna. Boldi k tomuto bodu jednání uvedla, že obec Kamýk nad Vltavou požádala město Beroun o
poskytnutí dobrovolného příspěvku na částečné pokrytí provozních nákladů za rok 2016 na žákyni z
Berouna, která navštěvuje speciální třídu na Základní škole a Mateřské škole Kamýk nad Vltavou.
Vzhledem k tomu, že město Beroun nezřizuje žádnou speciální školu, ve které by uvedená žákyně
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mohla plnit povinnou školní' docházku, navrhuje odbor školství a volnočasových aktivit poskytnout
částku 5 000,- Kč.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

14. 1473/84/RM/2017 Návrh obecně závazné vyhlášky o regulaci provozování hazardních her
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Slivková Zdeňka, Ing., Mgr. Ildikó Fráňova

I. Rada města souhlasí

s předloženým návrhem obecně závazné vyhlášky o regulaci provozování hazardních her a s
důvodovou zprávou k tomuto návrhu.

II. Rada města ukládá

Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

předložit návrh vyhlášky i s důvodovou zprávou k posouzení jeho zákonnosti odboru veřejné
správy, dozoru a kontroly Ministerstva vnitra.

Termín: 3. 11. 2017

III. Rada města doporučuje

zastupitelstvu města vydat obecně závaznou vyhlášku o regulaci provozování hazardních
her podle předloženého návrhu, pokud nebude po posouzení jeho zákonnosti Ministerstvem
vnitra shledán v rozporu se zákonem.

Volné návrhy k bodům 14, 15. a 16. jednání předložila Mař. Fráňova v zastoupení Ing. Slivkové.
Mqr. Fráňova uvedla, že nová vyhláška nahradí stávající obecně závaznou vyhlášku. Oproti |
stávajícímu stavu bude ponížen počet heren a upravena jejich provozní doba. Dále navrhla l
předložit návrh vyhlášky k posouzení zákonosti odboru veřejné správy, dozoru a kontroly |
Ministerstva vnitra, aby bylo možné do něj zapracovat případné připomínky dříve než |
bude předložen zastupitelstvu města.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fráňova
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato

15. 474/84/RM/2017 Návrh obecně závazné vyhlášky k zabezpečení veřejného pořádku
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Slivková Zdeňka, Ing., Mgr. Ildikó Fráňova

I. Rada města souhlasí

s upraveným návrhem obecně závazné vyhlášky k zabezpečení veřejného pořádku a s
důvodovou zprávou k tomuto návrhu.

II. Rada města ukládá

Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

předložit návrh vyhlášky i s důvodovou zprávou k posouzení jeho zákonnosti odboru veřejné
správy, dozoru a kontroly Ministerstva vnitra.
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Termín: 3. 11. 2017

III. Rada města doporučuje

zastupitelstvu města vydat obecně závaznou vyhlášku k zabezpečení veřejného pořádku
podle předloženého návrhu, pokud nebude po posouzení jeho zákonnosti Ministerstvem vnitra
shledán v rozporu se zákonem.

ledna se o návrh obecně závazné vyhlášky, která nahradí stávající vyhlášku k zajištění veřejného
pořádku. Předmětem úpravy je regulace činností, které by mohly narušit veřejný pořádek,
stanovení podmínek pro konání kulturních podniků a uvedení výjimečných případů, při kterých je
doba nočního klidu vymezena na kratší dobu.

Z diskuze vyplynul požadavek zařadit mezi činnosti, které ruší veřejný pořádek, používání

pyrotechniky.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková

Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fráňova

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

16. 475/84/RM/2017 Návrh obecně závazné vyhlášky, kterou se zrušují některé obecně

závazné vyhlášky města Beroun

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Slivková Zdeňka, Ing., Mgr. Ildikó Fráňova

I. Rada města doporučuje

zastupitelstvu města vydat obecně závaznou vyhlášku, kterou se zrušují některé obecně
závazné vyhlášky města Beroun, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

Ing. Zdeňce Slivkové, vedoucí Kanceláře tajemníka

zajistit realizaci tohoto usneseni.
Termín: 13. 12. 2017

Mař. Fráňova uvedla, že při kontrole obecně závazných vyhlášek bylo zjištěno, že některé z nich
jsou již překonané nebo pozbyly platnost, v praxi již nejsou aplikovatelné, ale dosud nebyly
formálně zrušeny. Z tohoto důvodu je radě města předložen návrh na jejich zrušeni.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková Hlasování
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fráňova Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

17. 476/84/RM/2017 Koordinační dohoda mezi městem Beroun a Policií ČR

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Koordinační dohody o spolupráci za účelem stanovení společného postupu při
zabezpečování veřejného pořádku a bezpečnosti na území města Beroun mezi městem
Beroun a Policií České republiky, Krajské ředitelství policie Středočeského kraje, Uzemní odbor
Beroun, se sídlem Tyršova 1635, 266 50 Beroun, IC: 75151481, v předloženém zněni.

Do jednání rady města se dostavil pan Scherber, velitel Městské policie Beroun, a npor. Kincl,
vedoucí obvodního oddělení Policie České republiky.
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[Pan Scherber předložil radě města Koordinační dohodu mezi městem Beroun a Policií ČR.
l která popisuje součinnost, komunikaci a vzájemnou spolupráci Městské policie Beroun a Policie ČR.
[V současné době se rozbíhá projekt Bezpečný Beroun, jehož součástí bude společná tvorba
internetových stránek. Vyzdvihl vynikající spolupráci a dobré vztahy policistů jak po profesní, tak

l osobní stránce.

Npor. Kincl poznamenal, že dohoda popisuje to, co již funguje a mělo by fungovat dále. Ocenil
nezastupitelnou pomoc městské policie.

Mclr- Kus uvedl, že výsledky spolupráce jsou viditelné. Vyjádřil spokojenost s tím, že Policie ČR
hodnotí spolupráci s Městskou policií Beroun kladně. Připomněl zlepšení v technickém vybavení
městské policie, které zvyšuje efektivnost její práci.

Předkladatel: Alexandr Scherber Hlasování

Zpracovatel: Alexandr Scherber Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

477/84/RM/2017 Pronájem části pozemku p.č. 2675/1 v k. ú. Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Dřeš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

s uzavřením smlouvy o nájmu části pozemku p.č. 2675/1 v k. ú. Beroun s Ing. Jiřím
Kráčmerou, IC: 15374025, se sídlem 268 Ol Podluhy 230, v předloženém znění.

Do jednání rady města se dostavil lna. U řeš.

Informoval o žádosti o pronájem prostoru v lokalitě Beroun, Třída Míru před bývalým kulturním
domem Hvězda za účelem pořádání sobotních farmářských trhů, prodej regionálních potravin nebo
tématických výrobků. Záměr města pronajmout uvedený pozemek byl zveřejněn a nebyly k němu
podány žádné nabídky ani vyjádření.

Inq. Randa navrhl, aby při příští úpravě Tržního řádu byla změněna doba, po kterou mohou být
pořádány trhy.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

19. 478/84/RM/2017 Prodej pozemku st. 105/4 v k. ú. Beroun.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

souhlasit s prodejem pozemku st. 105/4 v k. ú. Beroun, za podmínky zřízení bezúplatného
věcného břemene chůze a jízdy za účelem přístupu k pozemku p.č. 6459 v k. ú. Beroun,
kontejnerovým stáním na pozemku p.č. 6459 v k. ú. Beroun a přístupu ke strojovně výtahu
umístěné v č. p. 10, která je součástí pozemku st. 105/1 v k. ú a to po dobu 24 hodin denně,
na dobu neurčitou, společnosti Comfía, spol. s r. o, IČ: 45149101, se sídlem V pražské bráně
71, Beroun-Centrum, 266 Ol Beroun, za celkovou kupní cenu 72. 950,- Kč a náklady spojené
s prodejem.

Incl- ureš uvedl, že společnost Comfía požádala o prodej pozemku st. 105/4 v k. ú. Beroun a rada
města po projednání souhlasila se zveřejněním záměru města uvedený pozemek prodat. K tomuto
záměru nebyly podány žádné nabídky ani vyjádření. Prodej se doporučuje podmínit zřízením
/ěcného břemene za účelem přístupu k sousedícím pozemkům.
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Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš
Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

20. 479/84/RM/2017 Bezúplatný převod cyklostezky v k.ú. Hýskov - NA VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Dřeš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města bezúplatně převést stavbu cyklostezky umístěné na částech

pozemků p.č. 938, p.č. 195/6, p.č. 195/14, p.č. 195/15, p.č. 169/2, p.č. 195/16, p.č. 195/17,
p.č. 195/12, p.č. 195/19, p.č. 156/2, p.č. 151, p.č. 170/5 vše v k. ú. Hýskov do vlastnictví

obce Hýskov, IČ: 00233307, se sídlem 267 06 Hýskov, Na Braších 206.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 6. 11. 2017

Město Beroun je vlastníkem stavby cyklostezky z Berouna do Nižbora vedoucí po pravém břehu
Berounky. Město Beroun oslovilo obec Hýskov s nabídkou na bezúplatný převod části cyklostezky,

která se nachází v k. ú. Hýskov. Obec Hýskov má zájem na majetkovém vypořádání stavby

cyklostezkyv k. ú. Hýskov formou bezúplatného převodu. Rada obce Hýskov doporučila
zastupitelstvu obce souhlasit s takto navrženým vypořádáním, schůze zastupitelstva obce se bude
konat 18. 12. 2017.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

21. 480/84/RM/2017 Smlouva o právu provést stavbu na pozemcích jiných vlastníků.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Dřeš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

s uzavřením smlouvy o právu provést stavbu na pozemcích p.č. 2805, p.č. 2803/1 a p.č.

2312/51 vk. ú. Beroun, které jsou ve vlastnictví České republiky as nimiž má příslušnost
hospodařit Ředitelství silnic a dálnic ČR, dle předložené situace, mezi městem Beroun a
Ředitelstvím silnic a dálnic ČR., 10: 65993390, se sídlem Čerčanská 2023/12, Krč, 140 00

Praha 4.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením smlouvy o právu provést stavbu na pozemcích p.č. 1104/3 a p.č. 2804 vk. ú.
Beroun, které jsou ve vlastnictví společnosti Českomoravský cement, a. s., dle předložené
situace, mezi městem Beroun a společností Českomoravský cement, a. s., IČ: 26209578, se
sídlem Mokrá 359, 664 04 Mokrá - Horákov.

Stránka 10 z 16



V roce 2018 dojde k opravě lávky přes dálnici D5 a řeku Litavku v Berouně, při níž budou dotčeny
pozemky ve vlastnictví Ředitelství silnic a dálnic ČR a pozemky ve vlastnictví společnosti
Českomoravský cement, a. s. Z důvodu urychlení vydání stavebního povolení potřebuje město
Beroun doložit ke stavebnímu řízení smluvní vztahy s vlastníky pozemků.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Jakub Zelinka

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

22. 481/84/RM/2017 Dodatek č. l ke kupní smlouvě ev. č. 0377/2017/KUP/OMI.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města

souhlasit s uzavřením Dodatku č. l ke kupní smlouvě ev. č. 0377/2017/KUP/OMI ze dne 4. 9.
2017 mezi městem Beroun a ČR - Úřadem práce České republiky, IČ: 72496991, se sídlem
170 00 Praha - Holešovice, Dobrovského 1278/25, v předloženém znění.

Ing. Ureš připomněl, že na základě usnesení zastupitelstva města byla uzavřena kupní smlouva
mezi městem Beroun a ČR - Úřadem práce České republiky na prodej pozemků. Úřad práce zaslal
žádost o uzavření dodatku k výše uvedené kupní smlouvě, jehož předmětem by bylo prodloužení
splatnosti kupní ceny, a to do 31. 12. 2018, z důvodu nedostatku finančních prostředků.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Daňnová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

23. [ 482/84/RM/2017 Dodatek č. l ke smlouvě o poskytování služeb - České dráhy a. s.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

s uzavřením Dodatku č. l ke smlouvě o poskytování služeb ev. č. 0267/2016/OST/OMI ze dne
20. 7. 2016 mezi městem Beroun a Českými drahami, a. s., IČ: 70994226, se sídlem Praha l,
Nábřeží L. Svobody 1222, PSČ 110 15, v předloženém znění.

Město Beroun má uzavřenou smlouvu o provozu úschovny kol a zavazadel se společností České
dráhy, a. s. v objektu železniční stanice Beroun. Na základě této smlouvy CD poskytují městu
provoz úschovny v době od 6. 00 hod do 22. 00 hod denně, včetně sobot, nedělí a svátků, za
úhradu 17. 000, - Kč + DPH měsíčně.

České dráhy zaslaly na město dopis, že již tyto služby nejsou schopny zajišťovat a nabídly variantu
zkrácení provozní doby v rozsahu denně od 6.00 hod do 18.00 hod a zachování cenové kalkulace.
Další variantou je zachování provozní doby za předpokladu navýšení kalkulace o částku 27.000,- Kč
+ DPH měsíčně.

Porada k majetku doporučila souhlasit s variantou zkrácení provozní doby úschovny a radní po
diskuzi s tímto řešením souhlasili.

Dále z diskuze vyplynul úkol pro odbor majetku a investic zjistit využití úschovny kol a zavazadel.
Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš Hlasování
Zpracovatel: Alena Dařinová

Fyp dokumentu: Usnesení
Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato
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24. 483/84/RM/2017 Dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu - ITES spol. s r.o. - NA VYVĚŠENÍ,
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Dřeš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 2 ke smlouvě o nájmu energetického

zařízení ze dne 31. 7. 2006, ve znění následně uzavřeného dodatku č. l ze dne 20. 7. 2007

se společností FTES spol s. r.o., IC: 47539801, se sídlem Jaroslava Šípka 486, 273 03 Stochov.

Předmětem dodatku č. 2 bude změna pronajatého tepelného zařízení v areálu bývalých

"starých kasáren" v Berouně.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 6. 11. 2017

lna. Ureš uvedl, že město Beroun má uzavřenou smlouvu o nájmu energetického zařízení se

společností FTES spol. s r. o., kdy předmětem smlouvy je výrobní a rozvodné tepelné zařízení pro
výrobu a dopravu tepla a přípravu teplé užitkové vody v areálu bývalých kasáren. Zařízení bylo

již ve špatném technickém stavu a bylo doporučeno zřídit nové plynové kotelny v jednotlivých
budovách areálu.

Vzhledem k tomu, že provoz původních kotelen byl ukončen k 31. 8. 2017 a původně napojené
objekty si zřídily nové vlastní kotelny, zaslala společnost FTES spol. s r.o. návrh dodatku č. 2 na
nový předmět pronájmu, a to plynovou kotelnu v objektu Městské knihovny Beroun.

Předkladatel: Ing. Miloslav Dřeš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

25. 484/84/RM/2017 Výpověď ze smlouvy o nájmu Czech Outdoor s. r.o.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Dřeš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

vypovězením smlouvy o nájmu ze dne 15. 11. 1995 ve znění dodatku č. 3. ze dne 22. 9. 2000
a dodatku č. 4 ze dne l. 8. 2011 na pronájem říms obou stran mostu - lávky pro pěší č. 241 -

10, přes dálnici D5, uzavřené se společností Czech Outdoor s. r. o., IC: 24199427, se sídlem
Štětková 1638/18,Nusle, 140 00 Praha 4.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajistit podání výpovědi nájemci.

Termín: 6. 11. 2017

Ino. Dřeš uvedl, že město Beroun má uzavřenou smlouvu o pronájmu bočnic obou stran lávky pro

pěší přes dálnici D5 k instalaci reklamy. Porada k majetku doporučila odstranit reklamu z důvodu
změny zákona a domluvit se s nájemcem na výpovědi smlouvy dohodou. Nájemce však s
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26.

27.

ukončením smlouvy nesouhlasí.

porada_k majetl<u POOPětovném Projednání doporučuje souhlasit s podáním výpovědi ze smlouvy.
Přihlédla i ke skutečnosti, že v rámci akce "Oprava lávky přes D5 a Litavku v Berouně"'buďe
odstraněno mimo jiné i zábradlí, na kterém je reklama umístěna.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Daň nová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasováni

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato

[ 485/84/RM/2017 Natáčení - Alkazar.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

s pronájmem části pozemku p.č. 530 v k. ú. Hostím u Berouna, za účelem natáčení dne 17.
11. 2017 a s uzavřením smlouvy o nájmu mezi městem Beroun jako pronajímatelem a
společností LOCATERS s. r. o., IČ: 04594274, se sídlem Gensovská 1333/8, Dejvice, 160 00
praha„6jako nájemcem' za cenu 20.000,-Kč/lokalita/den, za podmínky složení kauce ve výši
lOO. OOO,^ Kč a doložení povolení ke vjezdu do lokality Alkazar od odboru dopravy a správních
agend MěU Beroun.

Ins-Ures informoval o žádosti o povolení natáčení scény do českého seriálu "Strážmistr Topinka" v
^

lokalfé lomu Alkazar dne 17. 11. 2017 ve večerních hodinách. Jsou stanoveny podmínky'~pro
natáčení, a to složení vratné kauce pro případ poškození a znečištění pozemku' a příjezdové
komunikace, zajištění vlastních kontejnerů na odpadky, zaplacení poplatku za vjezd "automobi li
zajištění povolení Agentury ochrany přírody a krajiny České republiky a zaplacení nájmu za lokalitu".'

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Usnesení bylo: Přijato

[ 486/84/RM/2017 Smlouva o zřízení věcných břemen - služebností.

I. Rada města souhlasí

s podpisem Prohlášení o geometrickém a polohovém určení pozemků mezi městem Beroun a
společností GESTORE v. o. s., IČ: 28820959, se sídlem Čechyňská 361/16, Trnitá, 602 00 Brno"
Insolvencní správce dlužníka: DYNATEL, spol. s r. o., IČ: 62957635, se sídlem Lidická 700/19^
Veveří, 602 00 Brno, v předloženém znění. ' ' ' "' "'

II. Rada města souhlasí

s_u^vrcnlm smlouvyo zřízení věcných břemen - služebností mezi městem Beroun jako
oprávněným a povinným ze služebností a společností GESTORE v. o. s., IČ: 28820959^ se
sídlem cfchynsk^36_l/16, Trnitá, 602 00 Brno, Insolvenční správce dlužníka: DYNATELVspoL
Lr:°"_IC^ 62957635/ se sídlem Lidická 700/19, Veveří, 602 00 Brno jako povinnýma
oprávněným ze služebností, v předloženém znění.

Inq. :c_halupecký informova10 Provedení zaměření skutečného stavu umístění budovy Zimního l
?dlon.u-VBerouně: Byl°zjištěn0'že část stavby zasahuje na pozemek, jehož součastné Hotel"N'a l
?strov„ea. cáststavby Hotelu Na ostrově zas^uje na pozemek, jehož součástí je^mní'stadion';|
Berouně. Skutečný stav bude právně ošetřen Smlouvou o zřízení věcných břemen^ siužebnosF
Dále bylo zjištěno, že skutečný stav neodpovídá zápisu v katastru. Z těchto"důvodů"byl''po"dohodě l
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e společností DYNATEL, spol. s r.o., vyhotoven geometrický plán a náprava bude provedena na
ákladě "Prohlášení o geometrickém a polohovém určení pozemků".
'zhledem k tomu, že na majetek společnosti DYNATEL byl prohlášen konkurz, bude tyto dohody
izavírat insolvenční správce.

'ředkladatel: Ing. Miloslav Ureš

pracovatel: Alena Dařinová

yp dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

28. 487/84/RM/2017 Rozhodnutí rady o výběru dodavatele - Veřejná zakázka - Pojištěni
majetku a odpovědnosti Města Beroun

[. Rada města vybírá

k uzavření smlouvy na zakázku "Pojištění majetku a odpovědnosti Města Beroun" účastníka
zadávacího řízení společnost Kooperativa pojišťovna, a.s., Vienna Insurance Group,
IČ: 47116617, se sídlem Praha 8, Pobřežní 665/21, PSČ 186 00, jehož nabídka byla
vyhodnocena jako ekonomicky nejvýhodnější.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením pojistné smlouvy s tímto uchazečem Kooperativa pojišťovna, a. s., Vienna
Insurance Group, 10:47116617, se sídlem Praha 8, Pobřežní 665/21, PSČ 186 00, za
předpokladu, že v zákonné lhůtě nebude podána žádná námitka. Cena pojištění za jeden rok
je 978. 996, 00 Kč bez DPH.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Jiřímu Chalupeckému, tajemníkovi MěU

1. 1. zajištění plnění tohoto usneseni.

Termín: 29. 12. 2017

lna. Chalupeckv uvedl, že proběhlo otevření obálek na veřejnou zakázku "Pojištění majetku a
odpovědnosti Města Beroun", jejímž předmětem je pojištění města Beroun. Ve lhůtě pro podání
byly podány dvě nabídky. Jako ekonomicky nejvýhodnější byla vyhodnocena nabídka společnosti
Kooperativa pojišťovna, a. s.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Antonín Leopold
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

29. 488/84/RM/2017 Zápis ze zasedání OV Zavadilka dne 5.10.2017

I. Rada města bere na vědomí

zápis ze zasedání OV Zavadilka, konaného dne 5. 10. 2017.

Zápisem ze zasedání Osadního výboru Zavadilka provedl Mař. Kus. Upřesnil, že bodem l. zápisu
týkající se dopravy v ulici Želivského, se již zabývá odbor dopravy a správních agend.

Předkladatel: Hlasování
Zpracovatel: Hana Tučkova Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato
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30. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

Mqr. Kus informoval o jednání se zástupci města Králův Dvůr o postupu realizace "Jižního
obchvatu" a doladění souvisejících záležitostí.

Dále Mař. Kus informoval o současném dění ve sdružení Bohemia Centralis, kdy město Kladno v
rozporu s platnými stanovami iniciovalo změnu stanov v Bohemia Centralis. Město Beroun ve

spolupráci s dalšími obcemi regionu připravuje společný "destinační management" k rozvoji

cestovního ruchu. O závěrech bude rada města informována.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

31. Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončil Mqr. Kus schůzi rady města v 17.00 hod.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

32. 489/84/RM/2017 Jmenování členů dozorčí rady společnosti Berounská sportovní, a. s.

I. Rada města v působnosti valné hromady

společnosti Berounská sportovní, a.s., IC: 25627406, se sídlem Na Ostrově 900, 266 Ol

Beroun - Závodí, volí Ing. Vratislava Randu, íMííwí íw^w WWW WMí ÍMíM Wíí Beroun

- Město, a pana Patrika Brodana, BBA,:|:^||i:|^ ;|;í;?;::;;: WSM wwW MwM WSSí< Beroun -

Město, členy dozorčí rady společnosti s účinností od 2. 11. 2017.

lna. Chalupecký, předseda představenstva společnosti Berounská sportovní, a. s., zahájil Valnou

hromadu společnosti Berounská sportovní, a.s. v 17.00 hodin.

Informoval, že vedení společnosti bylo upozorněno na to, že členům dozorčí rady Ing. Randovi a
panu Brodanovi, BBA, vypršelo pětileté funkční období. Předložil radě města návrh, aby v
působnosti valné hromady společnosti zvolila navržené členy dozorčí rady.

Valnou hromadu společnosti Berounská sportovní, a.s., ukončil Inq. Chalupeckv v 17.05 hod.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Ing. Jiří Chalupecký

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 4 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

Mgr. Ivan Kus
starosta

MUDr. Dagmar Pěničková

radní
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Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Ing. Vratislav Randa

radní
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